



MOTUL 機油升級專屬禮遇

MOTUL Engine Oil Upgrade Exclusive Offer



現凡購買指定保養套餐，即可享有以下專屬升級禮遇：

Purchase any eligible maintenance package to enjoy our exclusive MOTUL upgrades:

➤ MOTUL 8100 POWER 機油升級

MOTUL 8100 POWER Engine Oil Upgrade

- ❖ 凡購買保養套餐，即可以優惠價升級指定選用 MOTUL 8100 POWER 系列機油
- ❖ Purchase a Maintenance Package and upgrade to MOTUL 8100 POWER Motor Oil at a special discounted price
- ❖ 升級 8100 POWER 機油，即刻免費獲贈 MOTUL 引擎清洗劑乙支 (原價 \$186)
- ❖ Upgrade to 8100 POWER and receive a MOTUL ENGINE CLEAN AUTO for FREE (Original Price HK\$186)

➤ MOTUL 燃油系統清潔劑加購優惠

MOTUL FUEL SYSTEM CLEAN Add-On

- ❖ 凡購買保養套餐，即可以優惠價加購 MOTUL 燃油系統清潔劑 (原價 \$200)
- ❖ Purchase a Maintenance Package and add-on MOTUL FUEL SYSTEM CLEAN at a special discounted price (Original Price HK\$200)

➤ 意美之友尊享禮遇

Genuine Subarist exclusive

- ❖ 凡購買指定保養套票並成為會員，即可免費獲贈 MOTUL 燃油系統清潔劑乙支 (價值 HK\$200)
- ❖ Customers who purchase a designated maintenance package and register as a member will receive a FREE MOTUL FUEL SYSTEM CLEAN (Original Price HK\$200).

Terms and Conditions

價格已包括所需的人工、零件費用及廢料處置費。

The price includes the necessary labor, parts costs, and waste disposal charge.

原廠安裝之零件及維修服務於一年或 20,000 公里 (以先達者為準) 內均享有保用。

Genuine parts and maintenance services installed by the manufacturer are covered under warranty for 1 year or 20,000 km, whichever comes first.

意美九龍有限公司保留修訂優惠條款及細則之權利並恕不另行通知。

Motor Image Kowloon Limited reserves the right to amend the terms and conditions of the offer at anytime without prior notice.

Offer expires on 31 Dec 2026

STAY CONNECTED

